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Aan Jantien Beukema 
Adviseur Uitvoeringsbeleid 
Sociale Voorzieningen en Werk & Inkomen  
Gemeente Amstelveen  
 
        Amstelveen, 14 augustus 2017 
 

 

 

 

Geachte mevrouw Beukema, beste Jantien,   

 

Hierbij ontvangt u de reactie van de PSD over de besteding van de Armoedegelden. De leden van de PSD, die 
ook zitting hebben in de Cliëntenraad Minima Amstelveen hebben zich hiervoor in het bijzonder ingezet. 

Het is al meerdere malen gezegd, maar de tijd om onderbouwd te reageren door bijvoorbeeld eerst met elkaar 
een paar kritische vragen te stellen en deze onderling te bespreken, ontbreekt. Meningsvorming over het 
voorstel heeft daarom vooral per mail plaatsgevonden. Dit is wellicht enigszins ten koste gegaan van de 
nuance. 

1. Het voorstel vinden wij wel erg mager. Onderbouwing van de benodigde financiële middelen om de 
doelgroep voor de computerregeling en de tegemoetkoming voor de kosten van internet te verruimen 
naar 4 tot 18 jaar en een sociaal-culturele activiteit gratis te maken, ontbreekt. Op zich natuurlijk 
mooie ideeën, maar kosten deze twee voorstellen dan € 282.000?  

2. Om nu snel een paar uitgangspunten voor de komende jaren vaststellen is niet de juiste weg. 
Uitgangspunten vaststellen is een onderwerp voor overleg met en advisering door de Participatieraad 
Sociaal Domein en in het bijzonder met de Cliëntenraad Minima. 

De Cliëntenraad vindt dat een verruiming van de computerregeling voor kinderen en jongeren gezocht moet 
worden in een verbetering van de keuzemogelijkheden voor de aanschaf van computer en toebehoren. Bij 
voorbeeld door verhoging van de tegemoetkoming naar € 400 en met leveranciers afspraken te maken over de 
keuzes van de apparatuur. Voor oudere kinderen is het kunnen beschikken over een mobiele 
telefoon uiterst belangrijk om niet uitgesloten te worden. 

Voor mensen met een minimuminkomen en hun kinderen geldt natuurlijk ook dat zij over kwalitatief goede 
apparatuur en programma’s willen beschikken en daar dan ook zelf keuzes in willen en kunnen maken.  

De vraag die nu bij ons opkomst is: beschikt het Amstelveenloket over cijfers met betrekking tot de wensen van 
minima en over de levering van Mycom tot nu toe? 

 

Om tot een goed uitvoeringsbeleid te komen dat aansluit bij de behoefte van kinderen en jongeren in 
Amstelveen is overleg en onderzoek nodig om tot een goede afweging te komen. Hieruit kunnen de 
uitgangspunten vastgesteld worden ten aanzien van onderwijskansen, sport (gratis zwemles), vrije 
tijdsbesteding, gezondheid en welzijn. 

Een kwalitatieve evaluatie van het minimabeleid van de gemeente Amstelveen in haar geheel is nodig. Werkt 
het huidige beleid, wat zijn resultaten tot nu toe en waar gaat het mis? Nu al kan gesteld worden dat een 
discussie over de in het voorstel geformuleerde uitgangspunten met betrekking tot zelfredzaamheid en de 
armoedeval nodig is. 

Onze verwachting is nog steeds dat er een evaluatie van het minimabeleid in het najaar van 2017 plaats gaat 
vinden, maar er lijkt hierover niets op de rol te staan. 

 

Conclusie: 

De PSD is niet tegen de voorstellen zoals die geformuleerd zijn in punt 1, maar verwacht wel een toelichting 
van de gemaakte kosten.  

Tevens verwachten wij antwoorden op bovenstaande vragen/opmerkingen.  
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En ten slotte meer tijd en ruimte om met elkaar in gesprek te gaan over de al geformuleerde en toekomstige 
uitgangspunten.     

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Henk Bleekemolen, voorzitter Cliëntenraad Minima Amstelveen. 

Bill Admiraal, voorzitter Participatieraad Sociaal Domein Amstelveen 

 


